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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 14. 11. 2022 

 

Přítomni MgA. Michálek, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, MgA. Indrák, Ph.D., prof. Macková, 

prof. Medek, MgA. Petr, Ing. Valentová, MgA. Vodička, prof. Willi, MgA. Polášková 

Omluveni: Ing. Vondráčková 

Host: Ing. Horníčková 

 

Informace rektora:   

➢ Premiéra Komorní opery v DnO – příležitost se potkat s paní ředitelkou Claudiu Wielpütz a 

Catharinu Wüst z MusikTheater an der Wien a projednat případnou spolupráci s JAMU vzhledem 

k jejich programu CAMPUS. Speciální poděkování Ing. Vlachovské.  

➢ Okupační stávka – projednání aktuálních informací od děkana Francána, čekáme na bližší 

informace.  

➢ Rada RUV proběhne 29. listopadu – žádost o dodání materiálu z HF do 21.11. 2022. 

➢ Prohlídka prostor Bílého domu na Žerotínově náměstí (teoretická možnost přesunout rektorát 

JAMU) – 21.11. ve 13 hod. na 60 minut – sraz u vstupu do školy.  

➢ Účast na setkání „Brno 2050“ 

➢ Směrnice o umělecké dokumentaci činnosti JAMU (platnost od 21.4. 2021) – koordinátor za 

rektorát Mgr. Dagmar Mikulicová, z HF Danila Peclová, na DF Mgr. Lahodová. Bude svolána 

schůzka s Michalem Kovalčukem a s koordinátory. 

➢ Ceny kolejného - jsou zpracovány podklady pro navýšení kolejného; na základě zpracovaných 

analýz příjmů (předpokládaných) a výdajů (očekávaných) je evidentní, že nejen plánovaná inflace 

ve výši asi 17% je důvodem pro přibližně 25% navýšení kolejného - tzn. od ledna roku 2023 budou 

studenti platit o 1.000,- Kč/měsíc víc, což znamená ceny ve výši 4.000,- Kč/měs. (třílůžkový pokoj), 

4.300,- Kč/měs. (třílůžkový samostatný pokoj) a 4.500,- Kč/měs. (dvoulůžkový pokoj); touto 

změnou se teprve dorovnáme průměrným cenám ostatních brněnských VŠ, které platí od tohoto 

akademického roku (říjen 2022) a kde je avizován nárust cen kolejného o dalších 20%; KR vzalo 

tuto informaci na vědomí a ředitel IVU Centra Astorka sdělí informaci o zdražení studentům do 

konce listopadu; 

➢ Poděkování za dodání Personálních plánů z fakult – proběhlo první kolo analýzy, bude probráno 

s děkany fakult.  

➢ Zpracování Etického manuálu – Radek Pospíchal z PR. 

➢ Děkanské řetězy – v procesu druhý variantní návrh vyobrazení prof. Plešáka. 

➢ PR do zahraniční – modulární krabička – návrh na online podobu. PR oddělení dodá stručný 

podklad do 22.11. 2022 prostřednictvím rektora. 

➢ Vánoční setkání 3 kolegií – návrh od děkana DF na 12.12. v 17:30. Po následné komunikaci návrh 

přijat.  
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Informace kvestorky:  

➢ Rozpočet 2023 – zatím ve stavu schvalování, snaha o navýšení kapitoly 333 VŠ, střednědobý 

výhled nefixuje 800 mil. Kč na energie. Součást materiálu pro AS JAMU.  

➢ Investice – jsou realizované, vše k vyčerpání.  

➢ Sociální fond – momentálně v letošní tvorbě v mínusu 306 tis. Kč kvůli navyšování stravného a 

Multisport karty. Mimořádná refundace bude zatím odložena na listopad po mzdách. Zatím není 

předpoklad, že se navýší sociální fond během příštího roku. Výhody v MHD neexistují. Bonus 

cestou lékárny nebo navýšení stravenkové karty.  

➢ Ve výběrovém řízení na Metodika spisové služby byla vybrána Mgr. Kateřina Křížová s nástupem 

od 28.11. 2022 na zkrácený úvazek. Výběrové řízení na vedoucí ekonomického oddělení má 

v úterý druhé kolo ze tří účastnic.  

➢ Profesní studijní programy – účast na konferenci místo pror. Mackové. Bude na MŠMT ustanovena 

pracovní skupina.  

➢ Zdravotní pojištění zahraniční studentů – vznikne ve spolupráci s Mgr. Prokešem a Ing. Dostálovou 

manuál pro fakulty.  

➢ Zpracovány investiční záměry výukových ploch a modernizace ubytovací části na Astorce od Ing. 

Vinklera. Bude posláno na fakulty a do konce listopadu musí být posláno na MŠMT.  

 

HF:  

➢ Informace o zřízení krizového účtu od AEC pro ukrajinské hudební a divadelní školy.  

➢ Průběh konference AEC v Lyonu – školení evaluátorů, tvoření udržitelné internacionalizace, 

strategické prohloubení mezinárodních vztahů, příspěvek do PRihME – podrobnější zpráva 

z konference je součást zápisu. 

➢ Setkání s Lipskou delegací na HF – vzájemná dohoda o zintenzivňování vztahů na úrovni akademií 

i kulturních sektorů měst. 

➢ Úvahy o dalším sdíleném programu s Den Haagem v rámci internacionalizace.  

➢ CRP sociální bezpečí – PhDr. Lyko, MgA. Peclová do CRP Udržitelnost.  

 

DF:  

➢ Úspěšná premiéra inscenace Ateliéru divadlo a výchova pro Neslyšící Deník dívky dne 10.11. ve 

Studiu Marta byla obohacena o herce dvou ročníků činoherního herectví a dva ukrajinské studenty. 

➢ Slavnostní večer k 30. výroční založení Ateliéru divadlo a výchova pro Neslyšící – za velkého zájmu 

absolventů. 

➢ Nadační fond Josefů K. – první zasedání proběhlo 11.11. na DF. 

➢ UR JAMU – úspěšně proběhly profesorská řízení doc. Smolky a doc. Ing. Strnada a byl schválen 

záměr podání akreditačního spisu Habilitační a profesorská řízení na NAÚ. 

➢ Volby do Akademického senátu DF JAMU pro funkční období 2022-25 probíhají 14.-15.11. 2022. 

Proběhlo setkání akademické obce s kandidáty.  

➢ Mezinárodní divadelní konference 2022 – úspěšně proběhla 10.-11.11. a kromě osobní účasti ji 

bylo možné také sledovat ve streamu. 

 

Informace pror. Medka: 

➢ CRP 2023 dnes budou odeslána.  

➢ 12.12. proběhne hodnocení využití prostředků z Programu na podporu strategického řízení za rok 

2022, neboť již do 15.1. je třeba odeslat Zprávu o dosahování cílů strategického záměru vysoké 

školy a využití prostředků z PPSŘ  
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➢ PRSZ odeslán na AS JAMU a per rollam UR JAMU. Poté bude schválen na SR JAMU.  

➢ Poděkování od ředitelky Gondkové Hudební fakultě za přípravu setkání 6.11. v aule a 7.11 

v Moravské galerii.  

➢ Začal festival Setkávání nové hudby plus. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Snaha evropských uměleckých a umělecko-výzkumných institucí (podpořená i českými 

uměleckými VŠ) o zařazení uměleckého výzkumu do novely Frascati Manualu nebyla úspěšná – 

návrh byl pracovní skupinou OECD (prozatím) odmítnut. V úsilí budeme pokračovat. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Doplňující Informace k dotazu ČT na okupační stávku na JAMU. 

➢ Weby divadel – technické otázky jsou až na jednotlivosti v podstatě uzavřené a dále se řeší 

doplňování obsahu stránek.  

➢ Web JAMU – prezentace návrhu na kolegiu HF již proběhla a 21.11. proběhne na DF. Po 

zapracování připomínek budeme řešit otázku financování.  

➢ JAMU TALKS – organizační přípravu celého projektu bude mít na starosti Mgr. Mikulicová. 

➢ Internacionalizace – 15.11. proběhne první koordinační schůzka s proděkany fakult a koordinátory. 

➢ Central European Joint Infoday 2022 v Budapešti 10.-11.11. – stručné informace o projektových 

možnostech. Podrobně budeme řešit v rámci internacionalizační skupiny. 

➢ 21.-22.11. účast na konferenci CZEDUCON v Praze. 

 

Informace DnO:  

➢ Noc divadel proběhne v DnO 19.11. po dvou letech covidu. Malá účast zapojení brněnských 

divadel. V rámci programu vystoupení studentů muzikálového herectví a taneční skupiny Swing 

Wings – prohlídky budovy od 18-21:30 hod.  

➢ Prosba o technickou schůzku k akci JMS 5.12.  

 

Informace Astorka:  

➢ v minulém týdnu proběhl výběr nového údržbáře se zaměřením na elektro – po p. Honzovi 

Brzobohatém nastoupí od ledna 2023 p. Miroslav Majerech; 

➢ ve středu 16/11 se na Astorce uskuteční pravidelná kontrola PO a BOZP ze strany pí. 

Janečkové; 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 28. 11. 2022 v 10:30 hod. v pracovně 

rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


